

TABLE OF CONTENTS

目 录

Phonological Activation during Semantic Access in Chinese Character Reading

(汉字语义通达中语音的激活与作用)

L. Y. KONG, C. P. KANG, Y. D. MU.....229

The Effect of Beijing Opera on Emotional Processing

(京剧干预对情绪加工的影响)

Y. J. LI, D. CAO, Y. W. LIANG, X. T. HE.....236

The Influence of Mate-Rejection on Self-Perceived Mate Value: Testing the Mating Sociometer

(异性拒绝对择偶价值感的影响: 择偶计量器的检验)

L. J. RUAN, L. ZHANG.....243

Illustration Effect in the Text Reading

(文本阅读中的插图效应)

J. P. ZHANG, S. X. LI.....250

Conditional Reasoning and Probabilistic Model Based on Bayes Rule

(条件句推理与基于 Bayes 法则的概率模型)

D. Z. FEI.....256

The Effect of Social Perspective on 6 to 10 Years Old Children to Understand the Social Function of Irony

(社会视角对 6~10 岁儿童理解反语社会功能的影响)

K. X. ZHOU, Y. J. MIAO, J. Y. ZHANG, J. F. ZHANG.....262

The Comparison of the Role of Verbal and Nounal Semantic Radicals in the Identification of Chinese Characters

(动词性义符与名词性义符在汉字识别中作用的比较)

X. P. LI, C. CHEN.....268

The Prediction of Effortful Control to School Involvement: The Mediation Effect of Academic Self-Efficacy

(意志控制与学校卷入度的关系: 学业效能的中介作用)

J. HE, F. DING, Z. Y. CHEN.....274